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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2009. február 25-én 15 óra 1 perckor a Polgármesteri Hivatal 
II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Csernus Péter elnökhelyettes, Máté 

Péter, Ilosfai Gábor, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett: Dr. Hadházy Ákos bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Dr. Balás Ákos, Horváth Jánosné, Koller Attila 

bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:  Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı, 

Szeleczki József igazgatóság-vezetı, 
Herr Teréz fıépítész, 
Csonka László a közterület-felügyelet vezetıje, 

     Katzné Meszlényi Erika kertész, 
     Csanda Gyöngyi költségvetési ügyintézı, 
     Kuglics Krisztina közbeszerzési referens, 
     Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens, 
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Dr. Varga Péter rendırkapitány, 

Bakodi Róbert a Polgárır Egyesület elnöke, 
Soós Attila a Lián Kft. ügyvezetıje, 
Bay Attila KESZ igazgató, 
Balogh László helyi állampolgár 

 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 15 óra 1 perckor megnyitja.  
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a parkfenntartási feladatokról szóló elıterjesztéssel kezdje a 
bizottság az ülést. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel az elhangzott kiegészítéssel együtt a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
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N A P I R E N D 

 
1./ napirendi pont 
Egyeztetés a parkfenntartási feladatok 2009. évi teljesítésérıl 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Soós Attila a Lián Kft. ügyvezetıje 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Beszámoló a Szekszárdi Rendırkapitányság 2008. évi tevékenységérıl 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Meghívott: Dr. Varga Péter kapitányságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat a közterület-felügyelet munkavégzésének módszerére, az érintett társszervekkel 
való kapcsolattartás aktualizálására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Dr. Varga Péter kapitányságvezetı 
         Bakodi Róbert a Polgárır Egyesület elnöke 
         Csonka László a közterület-felügyelet vezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek 
és a KEF munkájának tapasztalatairól 
Elıterjesztı: Halmai Gáborné képviselı 
Elıadó: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat iskolatej-ellátás biztosítására 
Elıterjesztı: Majnay Gábor osztályvezetı 
Elıadó: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2009. évi költségvetésérıl (tervezet) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Csanda Gyöngyi költségvetési ügyintézı 
    Bay Attila KESZ igazgató 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Beszámoló az Önkormányzati Építészeti-Mőszaki Tervtanács 2008. évi mőködésérıl 
Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
(írásbeli elıterjesztés) 
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8./ napirendi pont 
Szekszárdi Városfejlesztési Kft. alapító okirata 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
város-rehabilitációhoz kapcsolódó feladatok ellátásáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
„Közbeszerzési tanácsadói szolgáltatás” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
Javaslat az Okmányiroda tetıfelújítása tárgyában pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Növényanyag vásárlás 2009. évi nyári kiültetéshez, lakossági virágosztásra 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
Hradek Lajos kérelme árok tulajdonjogának rendezésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
14./ napirendi pont 
A vásártér területén található „autósmozi” felépítmény tulajdonjogi helyzete 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
15./ napirendi pont 
Folland János telek-kiegészítési kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Egyeztetés a parkfenntartási feladatok 2009. évi teljesítésérıl 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Soós Attila a Lián Kft. ügyvezetıje 
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Dr. Hadházy Ákos 15 óra 4 perckor megérkezik az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Katzné Meszlényi Erika: Az elızı évi kiírásnál a pályázati anyagban szerepelt a kaszálási 
forduló meghatározása, ez a mostani közbeszerzési eljárásban kimaradt. A fordulónapok 
rögzítése talán megoldást jelentene és nem lennének olyan észrevételek a kaszálások 
gyakoriságával kapcsolatban, mint az elmúlt évben. 
 
Máté Péter: Mit jelent a fordulónap? 
 
Katzné Meszlényi Erika: Jelen esetben azt jelenti, hogy 22 nap alatt a cég végig vágja az 
összes területet a városban. Ehhez megfelelı kapacitással kell rendelkezzen a Lián Kft. 
 
Kıvári László: Az elmúlt évben a május-június hónap nagyon csapadékos volt, ezért tőnhetett 
az egyes kaszálások közti 22 nap soknak. 
 
Katzné Meszlényi Erika: Tavaly volt olyan, hogy 36 nap is eltelt egy-egy kaszálás között. 
 
Dr. Hadházy Ákos: A megyeszékhelyen nem lehet megengedni, hogy 40 cm-es növényzet 
legyen. Május 27-én történt meg csak a 3. kaszálás, ami nem megfelelı. 5 hét telt el az elızı 
kaszáláshoz képest. Ez áldatlan állapotokhoz vezetett. Azt szeretné, hogy a csúcsidıben 3 
hetes ciklusokban történjen meg a kaszálás. 
 
Kıvári László: A zöldfelület gondozására van egy keretösszeg, minden kaszálás pénzbe 
kerül. 
 
Katzné Meszlényi Erika: A kiemelt területeken tavaly is többször kaszálták a 7 teljes kör 
mellett. 
 
Kıvári László: Megemlíti, hogy a Szent István napi koszorúzáskor gazos volt a park. 
 
Sóos Attila: 2007-ben 18 napot vállaltak kaszálási fordulóra. 2008-ban viszont bıvült a 
feladat és a rézsős kaszálás is 8 alkalommal történt, a 2007. évi négyhez képest. A kapacitás 
növelésére oda tudnak figyelni, de az esıs napokon nem tudnak dolgozni.  
 
Kıvári László: Gond szokott még lenni az iparterületek kaszálásával. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Ki rendelte meg így a főnyírást, hogy 36 nap telt el a két kaszálás között? 
Ha jól érti, az önkormányzat nem kap semmilyen garanciát arra, hogy idén sőrőbben fogják 
vágni a füvet. 
 
Sóos Attila: Esıben háromszor annyi embert is odaállíthat, akkor sem tudnak dolgozni. Ha a 
körülmények olyanok lettek volna, akkor normális idıközönként megtörtént volna a kaszálás. 
 
Katzné Meszlényi Erika: Az elsı kaszálás nem volt korábbi idıpontban indokolt, ezért ı a 
felelıs. A 36 napos kaszálási fordulóért is ı a felelıs. 
 
Máté Péter: Az a lényeg, hogy az adott kapacitás mellett jobban gazdálkodjanak közösen. 
 
Szeleczki József: Figyelembe kell venni azt is, hogy a 36 nap alatt mennyit töltöttek 
munkával. Kicsit összetettebb a dolog és az elıirányzat betartására is oda kell figyelni. 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

5   0225 jkv 

Kıvári László: A kutyaürülék mennyire jelent gondot a munkavégzésben? Ezen a területen 
valamit tenni kell. 
 
Sóos Attila: Kutyafuttatókat és játszótereket kellene építeni. Emellett ki lehetne helyezni 
kutyaürülék zacskókat is.  
 
Kıvári László: Kéri a hivatalt, hogy erre is dolgozzon ki egy javaslatot. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Általában szokott esni az esı májusban, ezt az érvelést nem tudja 
elfogadni. Nem is pénzkérdésrıl van szó, hiszen tavaly csak hét kaszálást használtak fel a 
lehetséges nyolcból. Fel kellene készüljön arra a cég, hogy tavasszal 3 hetente kell kaszálni. 
Idén módosulni fog a segélyezés rendszere. Van-e arra lehetıség, hogy ezeket az embereket 
bevonják a munkába? 
 
Sóos Attila: A fő már 2 hét alatt kalászba szökik. Minden megrendelés kérdése, akár hetente 
is le tudják vágni a füvet. 
 
Dr. Hadházy Ákos: A szerzıdésben szerepel kaszálási gyakoriság?  
 
Sóos Attila: Hét, vagy nyolc alkalom. 
 
Dr. Hadházy Ákos: De az nem szerepel a szerzıdésben, hogy hány nap alatt kell levágni egy 
fordulót. 
 
Szeleczki József: A közhasznú munkásokkal kapcsolatos jogszabályok úgy változtak, hogy 
nagy biztonsággal nem lehet velük számolni. 8-10 állandó emberünk van. A 
közfoglalkoztatási tervet most készítik, számítások szerint 100-150 fıvel lehet majd számolni 
éves szinten, elsısorban a városüzemeltetés területén. 
 
Kıvári László: Javasolja elfogadni az elıterjesztést és fontosnak tartja, hogy szorosabb 
kapcsolat  alakuljon ki az önkormányzat és a Lián Kft. között  fenntartani, az esetleges 
súrlódások elkerülése végett. 
 
Máté Péter: Megjegyzi, hogy a virágágyak nagyon szépek voltak a városban. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

37/2009. (II.25.) GMB határozat 
Egyeztetés a parkfenntartási feladatokról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
2008. évi parkfenntartási feladatok teljesítésérıl, illetve az 
idei évi feladatvégzésrıl történı egyeztetést követıen 
fontosnak tartja, hogy szorosabb kapcsolat alakuljon ki a Lián 
Kft-vel az esetleges problémák megelızése és orvoslása 
érdekében. 
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Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Kıvári László: Javasolja, hogy a 2-3. napirendi pontot együtt tárgyalják 
 
2./ napirendi pont 
Beszámoló a Szekszárdi Rendırkapitányság 2008. évi tevékenységérıl 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Meghívott: Dr. Varga Péter kapitányságvezetı 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat a közterület-felügyelet munkavégzésének módszerére, az érintett társszervekkel 
való kapcsolattartás aktualizálására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Dr. Varga Péter kapitányságvezetı 
         Bakodi Róbert a Polgárır Egyesület elnöke 
         Csonka László a közterület-felügyelet vezetıje 
 
Dr. Varga Péter: Pár gondolatot mond el a 2008-as évrıl. Létrehoztak egy 22 fıs elit 
egységet, akik a kiemelt bőncselekményekkel foglalkoznak.  A városban 4 körzeti megbízotti 
státusz van, de sajnos csak 3 hely van betöltve.  Zéró toleranciát alkalmaznak a közlekedési 
szabályszegıkkel szemben.  A baleseti statisztikában szeptemberig nagyon jól álltak, utána 
viszont negatív tendencia következett. A balesetek száma nem változott, viszont a halálesetek 
száma 9-rıl 13-ra emelkedett. Az idei év a közterület éve lesz a Rendırség szempontjából. 
Még szombaton is próbálnak 1-2 fı járırt a városban biztosítani. Nagyon sok önkormányzati 
segítséget kapnak a közterület-felügyelıktıl, hetente 3 napot közösen járıröznek. 
Valamelyest stabilizálódott az állományi létszám. 
 
Kıvári László: Mennyire tudna a Rendırség segíteni abban, hogy a város által beadott, 
közlekedésbiztonságot fejlesztı pályázatok sikeresek legyenek? Tavaly sajnos mondvacsinált 
okokból elutasították ezeket a pályázatokat. Megjegyzi, hogy a Korzó Áruház mögött áldatlan 
állapotok vannak a parkolóban. 
 
Máté Péter: A Várköz sarkán a jobbra kanyarodásnál volt baleset? 
 
Dr. Varga Péter: Kisebb koccanások voltak a változtatást követıen, de véleménye szerint a 
módosítás pozitív változást hozott a közlekedésben, gyorsítja a forgalmat. Piaci napokon 
pedig folyamatos rendıri irányítás van.  
 
Szeleczki József: Több, mint 20 gépkocsi telephelyeként használja a Várköz utcai területet a 
Posta és T-Com. Ez kritikus problémát jelent.  
 
Máté Péter: Úgy tudja, hogy a Posta garázs az Aranytó utcában még mőködik. 
 
Szabó Zsolt: Üdvözölni tudja a nulla tolerancia bevezetését és szeretné, ha ez a folyamat 
tovább folytatódna. A Munkácsy utcában viszont még mindig két sorban állnak az autók. 
 
Dr. Hadházy Ákos 15 óra 53 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
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Kıvári László: Valamilyen megoldást kellene találni a mezıgazdasági gépek közlekedésére a 
6-os úton, erre késıbb vissza kell térni. A vagyon ellen elkövetett bőncselekmények száma 
nem csökkent. Javasolja, hogy a bizottság hallgassa meg Balogh Lászlót, aki a külterületen 
elkövetett bőncselekmények megelızése kapcsán kíván pár szót szólni. 
 
Balogh László: 1,5 év alatt kétszer törték fel a Bródy S. utca feletti tanyáját. Ugyanezen a 
hegyen 14 betörés történt. Ezen kívül mindennaposak a lopások. Semmi baja a Városi 
Rendırkapitánysággal, de sajnos nincs elegendı ember. Valamilyen szervezıdést kellene 
kitalálni a tanyák védelmére. Nem ismeri a mezıırök munkaköri leírását. A következı ülésre 
esetleg tudna konkrét javaslatot is megfogalmazni. Kíváncsi lenne arra, hogy a tanyabetöréses 
bőncselekmények száma hogyan változott. A médiában is több figyelmet kellene szentelni 
ennek a témának. 
 
Kıvári László: Erre már van egy nagyon jó példa a városban. A Parásztai Birtok- és 
Tanyavédı Egyesület. Ha létrejönnek a völgyközösségek, akkor az önkormányzat tudja 
támogatni az elképzelést.  
 
Dr. Varga Péter: Közel 4 ezer tanya van Szekszárdon. A betörések nagy része a Palánki-
hegy, Bakta tetı környékére tehetı. Komoly nyomozás folyik a nagy értékő tanyabetörések 
ügyében. Parásztán teljesen visszaszorult a betörések száma, érdemes felvenni az Egyesülettel 
a kapcsolatot. 
 
Csonka László: A hétvégi munkavégzéssel kapcsolatban az lenne a kérése, hogy a hivatalban 
ilyenkor mindig bent áll két kocsi a garázsban, ezeket kéri, hogy igénybe vehessék éjszakai 
mőszakban. A Rendırséggel és önállóan is járırözni fognak.  
 
Máté Péter: Többször megfigyelte, hogy a teherautó sofırök a nagy gépjármőveikkel 
hétvégén otthon parkolnak és a zöldfelületen állnak. Ez ellen is tenni kellene valamit. 
 
Csonka László: Elmondja, hogy az elmúlt 1,5 hónap alatt 800.000 Ft bírságot szabtak ki és 
megkezdték a kóbor kutyák befogásában történı közremőködést. A Polgárır Egyesülettel 
még felveszik a kapcsolatot a hatékonyabb munkavégzés érdekében. 
 
Bakodi Róbert: Az Egyesület áll elébe minden javaslatnak és ott segítenek ahol tudnak. 
 
Dr. Varga Péter: A közterület-felügyelık milyen területi beosztásban végzik a munkájukat? 
 
Csonka László:  A választókerületek alapján szervezték a csoportokat. 
 
Csernus Péter: Az elmúlt év végi két súlyos baleset a megyei önkormányzat elıtt nem veti fel 
annak a lehetıségét, hogy szükséges lenne jelzılámpát elhelyezni a gyalogos átkelıhöz? 
 
Dr. Varga Péter: Bonyhádon olyan projektet indítottak el, amelynek keretében a járda 
szintjére emelték fel a fényjelzı készülék nélküli a gyalogátkelıhelyeket. Támogatja ezt a 
fajta megoldást. 
 
Máté Péter: A buszmegálló áthelyezése nem befolyásolta a megyei önkormányzat elıtti 
baleseteket?  
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Dr. Varga Péter: Semmi köze nem volt hozzá. Kiemelt figyelmet fordítanak a 
gyalogátkelıhelyeken történı közlekedésre. Úgy érzi, hogy kicsit toleránsabbak, jobban 
odafigyelnek egymásra az emberek.  
 
Máté Péter: Hogyan áll a további térfigyelı kamerák kihelyezésének elıkészítése? 
 
Dr. Hadházy Ákos 16 óra 30 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Szeleczki József: Még tavaly egyeztettek a Rendırséggel, hogy melyik helyen szükséges 
plusz kamera felállítása.  
 
Dr. Varga Péter: A Garay térre kell egy komolyabb kamera, ezen kívül feltétlenül szükséges 
a piactérre, valamint a „fasor” területére.  
 
Szabó Zsolt: Kicsit elgondolkodtató, hogy a felderített bőncselekmények száma 50 % és ez a 
szám jónak mondható. Feltétlenül szükséges a Rendırség tekintélyének visszaállítása. Csak 
üdvözölni tudja, hogy a bőnmegelızésre kiemelt figyelmet fordít a Rendırség.  
 
Dr. Varga Péter: Úgy gondolja, hogy ezek a statisztikai mutatók jónak mondhatók a 
megyeszékhely esetében. Véleménye szerint a szekszárdi rendırnek van tekintélye. Ha olyan 
a szituáció, akkor azt is felvállalják, hogy becsületsértés miatt feljelentést tesznek. Két 
kollegina  foglalkozik a megelızés témájával. Szeretik a gyerekek a kutyás bemutatókat. Az 
idıseket is elıtérbe helyezték és az összes vallási felekezetet megkeresték. A megelızés 
eredményességét igazából nem lehet mérni. 
 
Kıvári László: Megköszöni a részletes beszámolót. Javasolja a Rendırség 2008. évi 
beszámolójának elfogadását. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

38/2009. (II.25.) GMB határozat 
Rendırség 2008. évi beszámolója 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Szekszárdi 
Rendırkapitányság 2008. évi munkájáról szóló beszámolót. 

Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság hagyja jóvá a közterület-felügyelet 
munkavégzésének módszerére, az érintett társszervekkel való kapcsolattartás aktualizálására 
vonatkozó javaslatot. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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39/2009. (II.25.) GMB határozat 
Javaslat a közterület-felügyelet munkavégzésének 
módszerére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
jóváhagyja a közterület-felügyelet munkavégzésének 
módszerére, az érintett társszervekkel való kapcsolattartás 
aktualizálására vonatkozó javaslatot. 
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: Csonka László közterület-felügyelet vezetıje 

 
Kıvári László: Javasolja, hogy a meghívóban 5. szám alatt szereplı napirendi ponttal 
folytassa a bizottság az ülést. 
 
4./ napirendi pont 
Javaslat iskolatej-ellátás biztosítására 
Elıterjesztı: Majnay Gábor osztályvezetı 
Elıadó: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
 
Kıvári László: Milyenek a programmal kapcsolatos tapasztalatok? 
 
Kocsis-Kisantal Orsolya: Az intézmény vezetık tájékoztatása szerint ez az a mennyiség, ami 
minden nap el is fogy és elmondásuk szerint kedvelik a gyerekek. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

40/2009. (II.25.) GMB határozat 
Iskolatej ellátás biztosítása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja az Önkormányzat iskolatej programban való 
részvételét, és javasolja a Közgyőlésnek, hogy ennek 
megvalósításához szükséges fedezetként 6.500 eFt-ot a 
2009. évi költségvetése terhére biztosítson. 
 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy ezen 
összeget az önkormányzat 2009. évi költségvetésérıl 
szóló rendeletébe építse be. 
 

3. A Bizottság felhatalmazza a Polgármestert a TOLNATEJ 
Tolna Megyei Tejipari Zártkörően Mőködı 
Részvénytársasággal 2009. március 1-tıl 2009. december 
31. napjáig terjedı idıszakra az iskolatej-ellátás 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

10   0225 jkv 

biztosítása érdekében megkötendı szállítási szerzıdés 
aláírására. 
 

Határidı: 1. és 2. pont tekintetében: 2008. február 26. 
                3. pont tekintetében: 2009. március 1. 
Felelıs:  
1. és 3. pont tekintetében: Horváth István polgármester 
2. pont tekintetében: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
5./ napirendi pont 
Beszámoló az Önkormányzati Építészeti-Mőszaki Tervtanács 2008. évi mőködésérıl 
Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
 
Herr Teréz: Ismerteti az elıterjesztést.    
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

41/2009. (II.25.) GMB határozat 
Beszámoló a Tervtanács 2008. évi mőködésérıl 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek az Önkormányzati 
Építészeti-Mőszaki Tervtanács 2008. évi mőködésérıl szóló 
beszámolót. 

 
Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
6./ napirendi pont 
Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek 
és a KEF munkájának tapasztalatairól 
Elıterjesztı: Halmai Gáborné képviselı 
Elıadó: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
 
Kocsis-Kisantal Orsolya: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság, valamint a Szociális és 
Egészségügyi Bizottság is tárgyalta az elıterjesztést. A bizottságok egyaránt 350.000 Ft 
összegő támogatást javasoltak biztosítani a stratégia megvalósítására. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság is hasonló határozatot hozzon a kérdésben. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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42/2009. (II.25.) GMB határozat 
Beszámoló a KEF munkájának tapasztalatairól 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a kábítószer probléma 
visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek és a KEF 
munkájának tapasztalatairól szóló beszámolót és a 
stratégiában megfogalmazott célok megvalósítására 350.000.- 
Ft elkülönítését javasolja a 2009. évi költségvetési 
rendeletben. 
 
Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
Kıvári László: Javasolja, hogy az Okmányiroda tetıfelújítása kapcsán készült elıterjesztéssel 
folytassa a bizottság az ülést. 
 
7./ napirendi pont 
Javaslat az Okmányiroda tetıfelújítása tárgyában pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

43/2009. (II.25.) GMB határozat 
Okmányiroda tetıfelújítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja az Okmányiroda tetıfelújítása tárgyában pályázat 
benyújtását. 
 
Határidı: 2009. február 26.  
Felelıs: Kıvári László elnök 

8./ napirendi pont 
„Közbeszerzési tanácsadói szolgáltatás” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
 
Kuglics Krisztina: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: Reméli, hogy az elmúlt évben elıfordult malıröket ki tudják küszöbölni. 
 
Ilosfai Gábor: Honnan kerültek képbe ezek a cégek? 
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Kuglics Krisztina: A polgármester úr javasolta ıket meghívni.   
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 1 nem szavazat ellenében elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

44/2009. (II.25.) GMB határozat 
Közbeszerzési tanácsadó szolgáltatás nyújtása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata részére 
közbeszerzési tanácsadói szolgáltatás nyújtása” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok 
alapján jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a Pro-Vital 
Kft-vel (1118 Budapest, Késmárki u. 8.) kössön 
szerzıdést. 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 2009. február 27.  
Felelıs: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 

 
9./ napirendi pont 
Növényanyag vásárlás 2009. évi nyári kiültetéshez, lakossági virágosztásra 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Katzné Meszlényi Erika: Ismerteti az elıterjesztést. A kandeláberekre kihelyezett 
virágedények számát 13-ra csökkentették és azt javasolja, hogy a Garay térre kerüljenek 
kihelyezésre, így nem zavarja a locsolást a közlekedés. A szerzıdés részletesen felsorolja a 
minıségi követelményeket, garanciális feltételeket. 
 
Dr. Hadházy Ákos 16 óra 48 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Csernus Péter: Az önkormányzat mennyit vállal be veszteségként az ültetéskor? 
 
Katzné Meszlényi Erika: Edényes növényanyagról van szó. A Lián Kft-nek szállítják le a 
növényanyagot, ha probléma van, akkor kicserélik. Szakértı bevonására még nem került sor. 
Durván 10 %-kal több növényanyagot állítanak elı a pótlások végett. 
 
Kıvári László: A lakossági akció nagyon népszerő szokott lenni. 
 
Máté Péter: Kevesebbért adja az önkormányzat a lakosoknak a virágot, mint amennyiért 
veszi? 
 
Katzné Meszlényi Erika: Igen, eddig ez volt a gyakorlat. 
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Máté Péter: Már az is kedvezményes árusítás lenne, ha a nagykereskedelmi áron adná tovább 
az önkormányzat a virágokat. Ezt tudja támogatni. 
 
Kıvári László: Ha a virágárusítás idején úgy alakul esetleg a dolog, hogy a nagy áruházak 
dömpingárat alkalmaznak, akkor errıl lehet tájékoztatni a bizottságot. Megfogalmazza a 
határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

45/2009. (II.25.) GMB határozat 
2009. évi növényanyag vásárlás 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
2009. évi nyári kiültetéshez 
-  az I. illetve II. számú növénycsomag (10.790 db, 

illetve 7.110 db) beszerzését Nagy Ferencné  
(Szekszárd, Csap u. 20.) vállalkozótól  bruttó 
647.400.-Ft, továbbá 426.600.- Ft  értékben, 

-  a III. illetve IV. számú növénycsomag (14.438 db, 
illetve 12.255 db) beszerzését  Molnár Anita  (Mözs, 
Szent István u. 39.) vállalkozótól  bruttó 1.131.690.-
Ft, továbbá 951.330.- Ft  értékben, 

-  a V. számú növénycsomag (23.088 db) beszerzését 
Berezi Sándor (Mözs, Szent István u. 102.) 
vállalkozótól  bruttó 1.786.550.- Ft  értékben, 

-  a VI. számú növénycsomag (4.740 db) beszerzését 
Horváth János  (Sióagárd, Rákóczi u. 63/a.) 
vállalkozótól  bruttó 646.440.- Ft  értékben javasolja 
megrendelni. 

 
2. A Bizottság a lakossági virágosztásra javasolja továbbá 

12.000 db félkész virágpalánta elıállítását az alábbiak 
szerint megrendelni: 
− 3.000 db Plecranthus fruticosa–t bruttó 225.000.- Ft 

értékben Berezi Sándor (Mözs Szent István u. 102.) 
vállalkozótól 

-  3.000 db Loularia maritima Snow crystals–t bruttó 
135.000.- Ft értékben Nagy Ferencné  (Szekszárd 
Csap u. 20.) vállalkozótól, 

-  3.000 db Petunia grandiflora Musica-t 4 színben 
bruttó 135.000.- Ft értékben Molnár Anita  (Mözs, 
Szent István u. 39.) vállalkozótól, 

-  3.000 db Impatiens walleriana Vitara-t  4 színben 
bruttó 135.000.- Ft értékben Horváth János  
(Sióagárd, Rákóczi u. 63/a.) vállalkozótól  bruttó 
646.440.- Ft  értékben. 
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A Bizottság a kedvezményes lakossági virágosztás során 
javasolja, hogy a Polgármesteri Hivatal veszteség képzése 
nélkül, beszerzési áron értékesítse a palántákat. Amennyiben a 
kiosztás idıpontjában a virágpalántákat árusító áruházak 
„dömping” árat alkalmaznának, akkor a Bizottság felkéri a 
hivatalt, hogy errıl tájékoztassa a Bizottságot. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
10./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2009. évi költségvetésérıl (tervezet) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Csanda Gyöngyi költségvetési ügyintézı 
   Bay Attila KESZ igazgató 
 
Ilosfai Gábor: Mibıl tevıdik össze a 822 millió Ft felhalmozási bevétel? 
 
Csanda Gyöngyi: Ipari Parkban lévı területek értékesítése, Pollack pálya mögötti terület 
eladása, volt Garay iskola épületének értékesítése. 
 
Ilosfai Gábor: Úgy tudja, hogy a Vízmő Kft-nek december 31-ig át kellett volna adni az 
önkormányzat részére 800 millió Ft-ot. 
 
Kıvári László: A vízbázis létrehozására, valamint fürdıfejlesztésre fordítódik. 
 
Ilosfai Gábor: Hogyan áll a konyha beruházás hitelfelvétele? 
 
Bay Attila: Jelenlegi állás szerint van egy pályázati lehetıség, amirıl holnap fognak tárgyalni. 
A hitelfelvétel jelenleg függıben van. 
 
Kıvári László: Úgy gondolja, hogy a hivatal munkatársai jól állították össze a költségvetést, 
ami feladatorientált és nem bázisalapú. 
 
Ilosfai Gábor: A felhalmozási kiadások közt szerepel a városi temetıkre 41.200.000 .- Ft. Ez 
pontosan mit jelent? 
 
Csanda Gyöngyi: A temetık felújítását. 
 
Kıvári László: A temetıbıvítés kapcsán lehet, hogy meg kellene kérdezni a lakosságot egy új 
hely kijelölésérıl. 
 
Szeleczki József: A javaslatuk tartalmazza a meglévı eszközök felújítását, illetve a temetı 
bıvítését. Pontosan nem tudja, hogy mi került be ebbıl a költségvetésbe. A régészeti feltárást 
is lehet szakaszolni. 
 
Ilosfai Gábor: A Várköz - Szent László utcában milyen ingatlant vásárol az önkormányzat? 
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Szeleczki József: Piaccsarnok alatti helyiséget, illetve a Várköz - Szent László közti út 
kiépítéséhez szükséges területrészt a Bantó Kft-tıl. 
 
Ilosfai Gábor: Hogyan alakul a bérköltség? 
 
Csanda Gyöngyi: Ugyanaz a szint, mint tavaly. A juttatások az idei évnek megfelelıen lettek 
kalkulálva.  
 
Ilosfai Gábor: A folyamatban lévı munkaügyi perek következményeivel is lehet, hogy 
számolni kell majd. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 1 nem szavazat ellenében elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

46/2009. (II.25.) GMB határozat 
2009. évi költségvetési rendelet 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a 2009. évi 
költségvetési rendelet-tervezetet. 
 
Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
11./ napirendi pont 
Szekszárdi Városfejlesztési Kft. alapító okirata 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra 
javasolta az elıterjesztést a Közgyőlésnek. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

47/2009. (II.25.) GMB határozat 
Városfejlesztési Kft. alapító okirata 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Szekszárdi 
Városfejlesztési Kft. alapító okiratát. 
 
Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
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12./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
város-rehabilitációhoz kapcsolódó feladatok ellátásáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra 
javasolta a rendelet-tervezetet a Közgyőlésnek. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

48/2009. (II.25.) GMB határozat 
Város-rehabilitációhoz kapcsolódó feladatok ellátásáról 
szóló rendelet-tervezet 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a város-rehabilitációhoz 
kapcsolódó feladatok ellátásáról szóló rendelet-tervezetet. 
 
Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

13./ napirendi pont 
Hradek Lajos kérelme árok tulajdonjogának rendezésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
49/2009. (II.25.) GMB határozat 
Árok tulajdonjogának rendezése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja a Hradek Lajos (Szekszárd, Petıfi u. 16/A.) 
tulajdonát képezı szekszárdi 213/2 hrsz-on nyilvántartott árok 
megnevezéső ingatlan önkormányzati tulajdonba vételét. A 
Bizottság az árok tulajdonjogáért 1.000.- Ft/m2 összeget ajánl 
fel – a 2009. évi költségvetési rendelet terhére - vételár címen 
a tulajdonosnak. 
 
Határidı: 2009. április 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
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14./ napirendi pont 
A vásártér területén található „autósmozi” felépítmény tulajdonjogi helyzete 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a Jogi és Ügyrendi Bizottság is tárgyalja meg a kérdést. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

50/2009. (II.25.) GMB határozat 
„Autósmozi” tulajdonjogi rendezése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
felkéri a Jogi és Ügyrendi Bizottságot, hogy tárgyalja meg a 
vásártéren található „autósmozi” felépítmény tulajdonjogi 
helyzetérıl szóló elıterjesztést. 
 
Határidı: 2009. március 13. 
Felelıs: Dr. Horváth Kálmán JÜB elnök 
       Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
15./ napirendi pont 
Folland János telek-kiegészítési kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy egészüljön ki a határozati javaslat a két ingatlan közti 
önkormányzati ingatlanrész értékesítésével. 3.000.- Ft/m2-es vételár elfogadását javasolja. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

51/2009. (II.25.) GMB határozat 
Folland János telek-kiegészítési kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
hozzájárul az önkormányzati tulajdonban lévı 194/6, valamint 
a 196/1 hrsz-ú ingatlanoknak az elıterjesztéshez mellékelt 
térképen jelölt cca. 200 m2 nagyságú területrésze Folland 
János (Szekszárd, Rizling u. 14.) részére történı 
értékesítéséhez 3.000 Ft/m2 vételár ellenében. A 
vízgazdálkodásról szóló 1995. évi LVII. törvény elıírásainak 
megfelelıen az adásvételi szerzıdésben rögzíteni szükséges, 
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hogy az ingatlan tulajdonosa tőrni köteles a Parászta-patak 
mederrel összefüggı fenntartási feladatainak elvégzését és a 
part menti ingatlant csak úgy hasznosíthatja, mővelheti, hogy 
ezáltal  a patak állapotát, üzemeltetését, fenntartását nem 
veszélyezteti és akadályozza. A telekhatár-rendezéssel 
kapcsolatos mindennemő költség a vevıt terheli. 

 
Határidı: 2009. augusztus 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
 
 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke az ülést 17 óra 20 perckor berekeszti.  

 
 

K. m. f. 
     
    Kıvári László  

                   elnök 
Készítette: 
                           Varga András  
                        jegyzıkönyvvezetı  
 
  
 
 Ellenjegyzem: 
   Amreinné dr. Gál Klaudia             
               aljegyzı 


